
 

 

Αθήνα, 14 Οκτωβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Τουρισμού 

 

ΘΕΜΑ: «Απλήρωτοι οι ξενοδόχοι της Μαγνησίας»  

Απλήρωτοι παραμένουν μέχρι και σήμερα οι ξενοδόχοι της Μαγνησίας, 
συμπεριλαμβανομένων των ξενοδοχείων καραντίνας για κορωνοϊό, από τα 
προγράμματα τουρισμού που θεσπίστηκαν φέτος (ΕΣΠΑ, «Τουρισμός για 
Όλους») εν μέσω πανδημίας σύμφωνα με την Ένωση Ξενοδόχων Μαγνησίας 
και τον τοπικό τύπο.  

Οι επιχειρηματίες του τουρισμού καταγγέλλουν ότι είχαν τη δέσμευση της 
κυβέρνησης ότι τα χρήματα από τα προγράμματα θα καταβάλλονταν σε 
αυτούς κάθε δίμηνο, ωστόσο, μέχρι και σήμερα, οι ξενοδόχοι έχουν λάβει 
μόνο μια επιστολή εκ μέρους του Υπουργού στις 09/10/2020 ότι οι κεντρικές 
υπηρεσίες κάνουν να πάντα για να πληρωθούν. Παρ’ όλα αυτά χωρίς κανένα 
αποτέλεσμα. 

Η πλειονότητα των ξενοδόχων της Μαγνησίας, εξαιτίας των ακυρώσεων και 

της μειωμένης τουριστικής κίνησης όλο αυτό διάστημα, δεν έχει εκ των 

πραγμάτων και κανένα άλλο έσοδο, ενώ πλήγμα για τα ξενοδοχεία της 

Μαγνησίας αποτέλεσαν και οι ακυρώσεις συνεδρίων. Οι επαγγελματίες του 

κλάδου της περιοχής δηλώνουν ότι η δέσμευση για έγκαιρη καταβολή των 

χρημάτων από τα προγράμματα τουρισμού αποτέλεσαν το κύριο κίνητρο για 

να λειτουργήσουν τις επιχειρήσεις τους κατά την τουριστική σεζόν.  

Οι ξενοδόχοι εξαρτώνται από τις εν λόγω πληρωμές για να καλύψουν τις 
υποχρεώσεις τους, καθώς, σύμφωνα με τα πανελλαδικά στοιχεία για την 
τουριστική σεζόν, ο μέσος όρος των μηνών Μαΐου, Σεπτεμβρίου, Οκτωβρίου, 
κυμαίνεται σε πτώση 80% σε σχέση με πέρυσι, θέτοντας σε κίνδυνο τη 
λειτουργία των ξενοδοχείων για το χειμώνα, αν δεν καλύψουν άμεσα τις 
λειτουργικές τους ανάγκες. 

Επειδή, οι ξενοδόχοι της Μαγνησίας παραμένουν απλήρωτοι από τα κρατικά 

προγράμματα για τον τουρισμό. 

Επειδή, εξ αιτίας αυτού βρίσκονται σε επαπειλούμενη αδυναμία συνέχειας της 

λειτουργίας των επιχειρήσεων τους. 

Επειδή, εν μέσω πανδημίας οι ξενοδόχοι της περιοχής σωρεύουν μόνο χρέη 

και καθόλου έσοδα. 
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Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Πως προτίθεται να παρέμβει, ώστε να πληρωθούν άμεσα οι 

ξενοδόχοι της Μαγνησίας από τα προγράμματα τουρισμού για να 

μπορέσουν να συνεχίσουν τη λειτουργία των επιχειρήσεών τους; 

2. Με ποιους άλλους τρόπους προτίθεται να στηρίξει έμπρακτα τον 

ξενοδοχειακό κλάδο, ενόψει ενός δύσκολου χειμώνα με 

ακυρώσεις λόγω πανδημίας και με μειωμένα έσοδα εξαιτίας της 

φειδωλής θερινής σεζόν; 

 

 

 

Οι  ερωτώντες βουλευτές 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Νοτοπόλου Αικατερίνη 

 




